
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.49 

Syd- & Østsjællands 

Fodbolddommerklub 

Solrød Bibliotek  2680 Solrød Strand 

Tirsdag 10 Maj kl. 18:00 

 
  

Fremmødte: Martin Olsgaard (MO), Peter Feigh(PF), Jens Egsgaard (JE), 
Ole H Sørensen (OHS), Jens Pedersen (JP) 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden godkendt med følgende tilføjelser: 7:3) Nåleprogram DFU 
7:4) Teoriundervisning. 7:5) Pokal til årets Søffer. 7:6) 
Arbejdsopgaver bestyrelsen. 

 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt og underskrevet 

 

  3) Nyt fra formanden (MO): 
3.1) Orientering fra DBU, DBUs, DFU, DIF, DGI, Firma sport: 
Der er indkaldt til dialogmøde den 17/5 2016 med dommerklubberne 
og DBU sjælland. Buller og Kenneth Friis deltager for DBUs og de fire 
dommerklub formænd og Nicolai Nielsen fra DFU deltager. 
3.2) Information almen 
Mikkel Bentzens far har kontaktet dommerklubben og oplyst at hans 
søn ikke får nogle vejledninger. TC tager aktion på ovenstående. 
Vedr. overtagelse af SØFs ejendele fra John Støver Hansen her er  
JE Tovholder.  

 

  4) Nyt fra kassereren (JE): 
4.1) Medlemsliste 
Der dd. 202 medlemmer i SØF 
Kontingent mangler 4-5 stykker at betale kontingent, men dem har JE 
lavet en aftale med. 
4.2) Information om regnskab: . 
DD. 214750,75 kr. 
Der er lavet en aftale i dommerklubberne om kontingent fritagelse det 
første år for nyuddannet dommere, da der nu gives 1 sæt dommer tøj 
til de dommere som indmelder sig i en dommerklub, diskuterede 
bestyrelsen om det ikke var rimeligt at de også betalte kontingent. 
MO skrive ud til de øvrige formænd for at lodde stemningen der. DFU 



 

giver ikke kontingent frihed til nyuddannet dommere. 
4.3) Information vedr. budget: 
IAB 
4.4) Information almen: 
Når der sendes medlemsliste ud til bestyrelsen så sendes der også 
en til kampfordeleren (Lars Kulle) 

 

  5) Nyt fra Kampfordeler (JP): 
 JP har modtaget følgende fra Kampfordeleren 

5.1) Orientering fra Kampfordeleren: 

Jeg har 2 punkter. 

1. Når der indmeldes nye dommere i SØF, vil jeg meget gerne 
have besked, så jeg har mulighed 

for at benytte dem, Nogen gange står det på hjemmesiden men 
det er vist ikke i alle tilfælde. 

  

2. Jeg har opdaget at en af vores dommere, dømmer skole 
kampe udenom SØF 

afregner med skolerne  og opkræver vist også¨kampafgifter, 
som ikke kommer i SØFs  Kasse. 

Den ene  skole har jeg haft en dialog med og de lover at 
kontakte mig fremover. 

Jeg vil meget gerne have bestyrelsens mening om hvordan vi 
løser disse sager når de opstår, og hvem der så kontakter de 
pågældende dommere. Vi skulle jo gerne have så mange 
penge som muligt 

i Søfs Kasse. 

Vedr. Kulles spørgsmål, så kender vi ikke dommernes 
indrangering. MO tager kontakt til Kampfordeleren. 

  

 
5.2) Information almen:. 

 

  6) Nyt fra udvalg: 
  

6.1)  Information fra Uddannelsesudvalget: (OHS) 
Den 7/3 2016 blev der afholdt udvalgsmøde hos Tom Carlsson i 
kalvehave. Der blev lavet en vision som er udsendt til bestyrelsen. 
SØF gruppen vil blive inviteret til fodboldkamp i Næstved. 1 Div. NIF – 



 

Horsens FC. 
6.2)  Information fra Talentudvalget: (OHS) 
IAB 
6.3)  Information fra IT/web-udvalget:  (JP) 
IAB 
6.4) Information fra Aktivitets-udvalget: (JE-TW-BF) 

Der er følgende aktiviteter på tegnebrættet: Ølsmagning – 
Afslutningsfest Udvalget opfordres til at arrangere noget syd på i 
vores område. 

6.5)  Information udvalg. 
IAB 
 

  7) Åben for tilføjelser:  

7.1)           Vision for dommerne i SØF 
Uddannelsen i SØF skal løbende tilpasses, således den til 
enhver tid, stemmer overens med vore dommeres behov for 
samme, samt tilgodeser unionens krav hvad angår fysisk 
samt teoretisk test. 
  
Succes kriteriet for uddannelsen i SØF, er en akkumuleret 
stigning på 20% oprykninger pr. sæson ,målt ud fra et 
gennemsnit af de til en hver tid forgangne 3 sæsoner. 
 
Bestyrelsen godkendte visionen men oplyste at den skal 
tilpasses budgettet. 

 

          7.2) DFU mod 2020 

Der er sendt en vision fra DFU som hedder ”DFU 2020” 
Bestyrelsen  er enige om at støtte op om den fremsendte 
Vision.  

7.3) Nåle program DFU 
En af SØFs dommere har oplyst at han har dømt fodbold under 
DFU over 50 år og har forespurgt om DFUs nåle program også 
gælder ham. MO kontakter DFU for at høre om det ikke er 
deres opgave at uddele en nål her. 

7.4) Teoriundervisning 
DBU S har oplyst at der vil blive gennemgået det nye i lovstof i 
fodboldloven den 9/8 og den 11/8. OHS er tovholder kontakter 
Buller på DBUs og skal sammen med Per Svenson finde et 
egnet lokale til undervisningen. 

7.5). Pokal til årets SØFer 
Pokal til årets SØFFER som er blevet fejl graveret vil der blive 
rykket for. 

7.6) Arbejdsopgaver bestyrelsen.  



 

Medtages til næste møde  
 

  8) Eventuelt 
PF undersøger om der spilles firmafodbold i Køge og Roskilde 
området. 
Der er kommet en indbydelse fra DFU til seminar i trekantsområdet 
den 17/9 2016. MO deltager i seminaret. 

 

  9) Medtages på næste møde: 
Arbejdsopgaver bestyrelsen. 
Foreløbigt budget. 
Indkaldelse til generalforsamling 
PF laver indlæg som efterlyser lokaler til afholdelse af 
generalforsamling i Næstved området. 
JE sørger for forplejning til næste møde. 

10) Næste møde: 22 september 
Forventes samme sted som sidst. 

 

11) Mærkedage indtil næste møde:  
 

Carsten Boye Petersen 
 
 
 
 
 

Martin Olsgaard    Peter Feigh   Jens Egsgaard 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Ole H Sørensen    Jens Pedersen 


